
Referat fra FAU møte 03.11.20 

 

Hei.  
Takk for møtet og en fin oppsummering fra skolen.  
Deltagere: Sakina 10a, Zeba 10c, Nafisa 10b, Iris 10d, Hasim 8d, Audun 10a og meg 9b.  
 
Iris fortsetter som sekretær, jeg fortsetter som fau leder og Sakina nestleder.  
Vi ønsker å avholde møter hver første onsdag i måneden.  
Tema til neste møte: Det ble stilt spørsmål om leder av Driftstyret har barn på skolen, hvis ikke ble 
det anbefalt å få en annen representant fra FAU.  
 
Vi er svært fornøyde og stolte av skolen og jobben dere gjør med ungdommene.  
 
Håper vi kan treffes fysisk ved neste møte 02.12.  
Mvh Hilde 
 


